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Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2021-12-13 

Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, måndag 13 december 2021, klockan 
18.00-19.15 

  
 
 
Beslutande Pia Sjöberg (s) 

Kjell Öjeryd (v) 
Maria Broberg (v) 
Katarina Lövgren (s) 
Urban Isaksson (v) 
Jan Lövgren (s) 
Inger Stenlund (v) 
Ingemar Johansson (c) 
Bo Brydsten (s) 
Viveca Lindbom (s) 
Robin Fransson (v) 
Sven-Åke Nilsson (s) 
Carina Selbrand (c) 
Kjellan Grundström (v) 

 
Tjänstgörande ersättare Nina Häreskog-Linder (c), tjänstgör för Kristina Axelsson (c) 

Ann Marie Fjellström (s), tjänstgör för Daniel Grundström (s) 
 
 
Övriga deltagare Mats Engman, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
   
 
 
Utses att justera Kjellan Grundström (v) och Pia Sjöberg (s) 
 
 
Justeringens tid och plats Onsdag 15 december 2021 klockan 13.00 i kommunhuset 
 
 
 
Underskrifter Sekreterare  __________________________________  Paragrafer 96-130 
  Sara Grundström 
 
 Ordförande  _________________________________________________  
  Maria Broberg  
 
 Justerande  _________________________________________________  
  Kjellan Grundström (v) Pia Sjöberg (s) 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2021-12-13 Paragraf  96-130 
 
Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter   
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  _______________________________________  
 Sara Grundström 
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Kf § 96  
 
Godkännande av kallelse 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 14, bör styrelsens, övriga 
nämnders och beredningars förslag till beslut eller yttranden i de ärenden som 
tagits in i kungörelsen skickas till varje ledamot och ersättare senast sju 
kalenderdagar före sammanträdesdagen. Ordförande bestämmer i vilken 
omfattning övriga handlingar i ett ärende ska skickas till ledamöter och 
ersättare före sammanträdet. 
 
Kallelsen och övriga handlingar skickas elektroniskt. Handlingarna i varje 
ärende bör finnas tillgängliga för allmänheten i sammanträdeslokalen under 
sammanträdet. Interpellationer och enkla frågor bör skickas till samtliga 
ledamöter och ersättare före det sammanträde vid vilket de avses bli ställda. 
 
Annonsen som fanns i Sorseleaktuellt den 7 december 2021 var tyvärr felaktig. 
I annonsen stod att kommunfullmäktige skulle vara den 7 december 2020 i 
Lärcentrum och att mötet var digitalt samt skulle livesändas. Kommunkansliet 
har annonserat på Facebook och informerat om den felaktiga annonsen samt 
meddelat rätt information. Rätt information har även funnits på kommunens 
hemsida. 
______ 
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Kf § 97  
 
Fastställelse av ärendelistan 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Fastställer ärendelista enligt följande: 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Godkännande av kallelsen  
6 Fastställande av ärendelistan  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Ordförandena informerar  
9 Meddelanden  
10 Internbudget 2022 för kommunfullmäktige 2021/203 
11 Investeringsprojekt - Fysisk anpassning av arkivlokaler 2021/531 
12 Investeringsprojekt - Inköp av switchar 2021/584 
13 Investeringsprojekt - Lekplats Gargnäs 2017/127 
14 Investeringsprojekt - Handikappanpassad toalett vid badsjön 2021/566 
15 Investeringsprojekt - Byte entrépartier Vindelälvsskolan 2021/568 
16 Investeringsprojekt - Utvändig upprustning vattenverket 

Gargnäs 2021/569 
17 Investeringsprojekt - Ventilationsåtgärder Kulturhuset 2021/570 
18 Investeringsprojekt - Upprustning fastigheten SJ-huset 2021/571 
19 Investeringsprojekt - Allmänna energiåtgärder kommunhus 2021/573 
20 Investeringsprojekt - Etablering interna fordonsladdare 2021/579 
21 Investeringsprojekt - Carport/cykelparkering kommunhus 2021/580 
22 Investeringsprojekt - Utredning nytt storkök/entreprenad 2019/426 
23 Investeringsprojekt - Arena Sorsele 2019/430 
24 Investeringsprojekt - Omklädning brandstationen Sorsele 2021/581 
25 Investeringsprojekt - Höjdfordon till räddningstjänsten 2021/582 
26 Investeringsprojekt - Arbetsmiljö friska brandmän 2021/583 
27 Överföring av investeringsmedel – Samförläggning bredband 

med Vattenfalls kabelgrävning och Luftopto E45 – Aha 2021/8 
28 Överföring av investeringsmedel - Storprojekt "Bredband till 

fler" 2015/22 
29 Överföring av investeringsmedel - Skolan Ammarnäs - ökat  

verksamhetsnyttjande 2019/358 
30 Överföring investeringsmedel från 2021 till 2022 – Uteplats 

SÄBO 2021/585 
31 Överföring av investeringsmedel - Ny släckbil (brandbil) 2019/383 
   Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 5 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 97, forts. 
 
32 Interkommunal ersättning 2022 2021/558 
33 Kommunövergripande mål 2022 2021/507 
34 Avstående hembudsförbehåll - Inlandsbanan AB 2021/576 
35 Nytt reglemente för Trepartens renhållningsnämnd 2021/374 
36 Avtalssamverkan - ingå avtal avseende avfallssamverkan inom 

ramen för Region10 2021/594 
37 Remiss - Tillsammans för en hållbar besöksnäring i 

Västerbotten - Regional Strategi 2021-2026 2021/520 
38 Överenskommelse om samverkan vid utskrivning från sluten 

hälso- och sjukvård 2021/542 
39 Finansiering av Vård- och omsorgscollege och praktikplatsen.se 2021/490 
_______ 
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Kf § 98  
 
Allmänhetens frågestund 

 
Sammanträdet inleds med allmänhetens frågestund. Inga frågor har inkommit 
till dagens sammanträde. 
______ 
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Kf § 99  
 
Ordförandena informerar 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsens, informerar bland annat om; 
- Kommunen har ett antal samarbetsorgan. Region 10 är den stora samverkan 

med inlandskommunerna. En organisation som fått stor uppmärksamhet och 
det är en part som är lyssnad på. I regionala sammanhang är Region10 ett 
samverkansorgan. Digitalt möte förra veckan där även samtliga 
verksamhetschefer var inbjudna. Arjeplog har varit värdkommun under 
2021 och klarade av det digitala mötet mycket bra. En av frågorna som 
diskuterades är kostnadsfördelningsmodell med fördelning per capita. 
Modellen kommer att beslutas av respektive kommunfullmäktige framöver. 
Har även upp skatteutjämningssystemet, ett fokusområde som de driver hela 
tiden nationellt. Även besök av nya civilministern Ida Karkiainen. Bra möte 
där de tog upp stöd till kommunala investeringar och stöd till 
bostadsbyggande. Servicekontor bör finnas i alla kommuner och är en 
stående fråga. Hade även intressant föredrag om tillitsbaserad styrning. 
Kommunchef i Västra Göinge berättade om hur de jobbar med styrning och 
där beslut fattas långt ut i organisationen. Vi behöver jobba med 
tillitsbaserad styrmodell. Bra dagar där samverkan stärks. Arvidsjaur blir 
värdkommun 2022. 

- Akademi Norr har haft möte och lämnat information om verksamheten. 
Malå har begärt utträde och efter det har Akademi Norr gjort en 
genomlysning. De har rivstartat med ny verksamhetschef. De ha kontakt 
med alla universitet i Sverige. Rullar på ordentligt. En organisation som vi 
bör fortsätta att stötta. Fick information om ett projekt Välfärdsteknologi i 
omsorgen. Malå har förbrukat hela sin pott för att utbilda sin personal, 
Sorsele har inte börjat än. Omsorgschefen kommer att få uppdraget att 
skicka personalen på bra utbildningar där kommunen står för arbetstiden, 
men i övrigt är det kostnadsfritt. Viktigt med kompetensutveckling av vår 
personal. Budgetprognosen för Akademi Norr visar på ett underskott och 
delar av det egna kapitalet kommer att behövas för att täcka underskottet. 

- Skellefteregionen, där har vi själva varit värdkommun under 2021. Inte 
samma samverkan som i Region 10, men en viktig samverkansgrupp för 
oss. En verksamhetsplan upprättad och vi vet exakt vad vi ska jobba med. 
Områden är digitalisering, kompetensförsörjning och hållbarhet. Indikatorer 
och mål ska tas fram för att nå effekt av vår samverkan.  

      Forts. 
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Kf § 99, forts. 
 
 Gymnasielärling och fjärrgymnasium med Skellefteå är ett resultat av denna 

samverkan. Information från näringslivscheferna om vad som göras kring 
satsningen Northvolt i Skellefteå. Kommunerna fortsätter att hålla kontakt 
för att se vad varje kommun han bidrag med. Sorsele fokuserar nu att satsa 
på besöksnäring. 

 
Inger Stenlund (v), social- och utbildningsutskottet, informerar bland annat om; 
- Internhyror införs från årsskiftet. Det är många lokaler som vi sett över och 

därför kommer nu ett antal verksamheter att byta lokaler. Hemtjänsten 
flyttar från Tranan till Solhem, trygghetsboende som varit på Utsikten 
flyttas till Tallbacken med sex (6) platser. Utsikten kommer att användas 
som kontorslokaler och korttidsplatser. Fotvården flyttar ner till Solhem.  

- Anställt ett antal nya chefer inom omsorgen. Ny omsorgschef, Sara 
Johansson, som kommer att ha både individ- och familjeomsorgen samt 
äldreomsorg. Ny chef på Rosengården, Anna Lindbom. Ny hemtjänstchef 
Fanny Johansson och chef för medicinska enheten är Linda Björn 
Lindbergh.  

- På skolan kommer musiken att flytta till Ängen och det gula huset och 
gamla lärarbostaden kommer att tömmas. Årskurs 5-6 har redan flyttat och 
är i F-huset. Fritids och förskolan kommer delvis att dela lokaler i 
mellanstadiehuset. 

_______ 
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Kf § 100  
 
Meddelanden 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 
1. Förvaltningsrätten Umeå - Dom 2021-11-19 FR 1245-21 i ärende om 

laglighetsprövning vid avslag på försäljning av mark från kommunens 
fastighet del av Ammarnäs 2:101, dnr 2020/470-253. 

 
2. Förvaltningsrätten Umeå – Dom 2021-11-19 FR 1252-21 i ärende om 

laglighetsprövning vid avslag på försäljning av mark från kommunens 
fastighet Ammarnäs 2:101 del av, dnr 2020/468-253. 

______ 
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Kf § 101 Dnr 2021/203-041 
 
Internbudget 2022 för kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar internbudget 2022 för kommunfullmäktige 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har 2021-09-27 § 72 fastställt ramar för 
kommunfullmäktige till totalt 145 000 konor. Kommunfullmäktige ska därefter 
fastställa sin egen internbudget.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 180 
Förslag till internbudget 2022 kommunfullmäktige med internhyror 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta internbudget 2022 för kommunfullmäktige. 
 ____________________________________________________________  
 
Beslutet sänds till:  
Ekonomienheten 
Kommunfullmäktiges presidium 
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Kf § 102 Dnr 2021/531-295 
 
Investeringsprojekt – Fysisk anpassning av arkivlokaler 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 720 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för fysisk anpassning 
av arkivlokaler. 
 
Ärendebeskrivning 
Kanslienheten är ansvarig för kommunens arkiv. Slutarkivet finns i källaren 
under kommunhuset. Lokalerna är gamla och ombyggda ett antal gånger. 
Gällande lagstiftning för hur ett slutarkiv ska vara utformat finns i Riksarkivets 
aktuella föreskrift för arkivlokaler RA-FS 2013:4. Föreskriften gäller för 
statliga myndigheter och organ som jobbar under offentlighet- och 
sekretesslagstiftningen. 
 
Arkivlokaler ska placeras där det inte finns uppenbara riskfaktorer i 
omgivningen. De grundläggande kraven i föreskriften är att handlingar som 
tillhör myndighetens arkiv ska förvaras i arkivlokal som ger skydd mot: 
- Vatten och skadlig fukt. 
- Brand, brandgas och skadlig upphettning. 
- Skadlig klimat- och miljöpåverkan. 
- Skadegörelse, tillgrepp och obehörig åtkomst. 
 
Sorsele VVS konsult AB har i september 2020 gjort en utredning och hittat 
stora brister och lämnat förslag på de åtgärder som behöver utföras för att 
tillmötesgå gällande lagstiftning.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 181 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 2021-10-19 
Ritningar, rumsbeskrivning 
Kostnadsuppskattning 
Utredning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 720 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
fysisk anpassning av arkivlokaler. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
Beslutet skickas till: Ekonomi, kanslichef och fastighetsingenjör  
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Kf § 103 Dnr 2021/584-534 
 
Investeringsprojekt – Inköp av switchar 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar investeringsmedel under 2022 med 240 000 kronor till inköp av 
switchar. 
 
Ärendebeskrivning 
En switch, även nätverksväxel, är en nätverkskomponent som styr datatrafik 
mellan olika kunder i ett nätverk. Ordet switch är engelska och betyder 
omkopplare. 
 
Bredbandsverksamheten har ett antal switchar som faller för åldersstrecket och 
får då inga mjukvaruuppgraderingar. Dessa switchar används i det 
administrativa nätet, utbildningsnätet, publika nätverket samt bredbandsnätet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen – 2021-11-30 § 182 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-11-23 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja investeringsmedel under 2022 med 240 000 kronor 
till inköp av switchar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
It-chef 
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Kf § 104 Dnr 2017/127-332 
 
Investeringsprojekt – Lekplats Gargnäs 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 255 000 kronor i projektmedel under 2022 för att göra lekplatsen i 
Gargnäs fullt färdig. Arbetet påbörjas snarast under våren. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
fullfölja byggnationen av en ny lekplats i Gargnäs. 
 
Investeringen innebär att befintlig utrusning som redan har inköpts 
kompletteras samt rivning av befintlig uttjänt utrustning samt markarbeten, 
montage till komplett lekplats. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 183 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 255 000 kronor i projektmedel under 2022 för att 
göra lekplatsen i Gargnäs fullt färdig. Arbetet påbörjas snarast under våren. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 
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Kf § 105 Dnr 2021/566-829 
 
Investeringsprojekt – Handikappanpassad toalett vid badsjön 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 245 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för att etablera en ny 
handikappanpassad offentlig toalett vid badsjön i Sorsele tätort. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
etablera en ny handikappanpassad offentlig toalett (HWC) vid badsjön i 
Sorsele tätort. 
 
Investeringen innebär att vid badsjön kommer det att finnas en modern HWC 
anpassad för offentligt bruk, uppvärmd, VA-ansluten med kallt och varmt 
vatten inklusive skötbord. Drift och skötsel av toaletten kan komma att 
upphandlas.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 184 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 245 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
att etablera en ny handikappanpassad offentlig toalett vid badsjön i Sorsele 
tätort. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 
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Kf § 106 Dnr 2021/568-291 
 
Investeringsprojekt - Byte entrépartier Vindelälvsskolan 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 250 000 kronor för att byta ut de resterande två uttjänta entrépartier 
vid Vindelälvsskolan, F-huset. Arbeten skall vara färdigställda så snart detta är 
praktiskt möjligt. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
byta ut båda entrépartierna vid Vindelälvsskolan, F-huset. Nuvarande 
entrépartier är enkelglas-partier i stål från 60-talet och helt uttjänta. De nya 
glaspartierna är isolerade aluminiumpartier med två glas vacuum/energiglas där 
bottenglasen har tagits bort.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 186 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 250 000 kronor för att byta ut de resterande två 
uttjänta entrépartier vid Vindelälvsskolan, F-huset. Arbeten skall vara 
färdigställda så snart detta är praktiskt möjligt. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 
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Kf § 107 Dnr 2021/569-340 
 
Investeringsprojekt - Utvändig upprustning vattenverket 
Gargnäs 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Beviljar 360 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för att rusta upp 

vattenverket i Gargnäs utvändigt med flera åtgärder. 
- Åtgärden finansieras inom VA-verksamheten. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
rusta upp vattenverket i Gargnäs utvändigt. Investeringen belastar taxesättande 
verksamhet och finansieras inom befintlig VA-budget. Upprustningen innebär 
tilläggsisolering och ny utvändig fasadplåt, dörr- och fönsterpartier, energi/el 
och översyn av befintligt reservelverk med målsättning om att kunna modifiera 
det till automatstartat vid elavbrott. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 187 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 360 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
att rusta upp vattenverket i Gargnäs utvändigt med flera åtgärder. Åtgärden 
finansieras inom VA-verksamheten. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 
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Kf § 108 Dnr 2021/570-288 
 
Investeringsprojekt – Ventilationsåtgärder Kulturhuset 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 200 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för att rusta upp 
ventilationssystemen vid Kulturhuset med flera åtgärder. Åtgärderna planeras 
att ske löpande med hänsyn till pågående verksamhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
rusta upp ventilationssystemen vid Kulturhuset. I projektet ingår alltifrån att 
renovera hela fläktaggregat till byte fläktar och dra om vissa 
ventilationskanaler. Målsättning är att förbättra ventilationen för de mest 
använda lokalerna och att få till ett bättre energiutfall dock innebär projektet 
inte att alla ventilationsaggregat byts ut eller totalrenoveras. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 188 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 200 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
att rusta upp ventilationssystemen vid Kulturskolan med flera åtgärder. 
Åtgärderna planeras att ske löpande med hänsyn till pågående verksamhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunstyrelsens beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 18 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 109 Dnr 2021/571-288 
 
Investeringsprojekt - Upprustning fastighet Sj-huset 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 700 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för att utvändigt rusta 
upp hela fastigheten inklusive målning. Åtgärderna planeras att ske löpande 
med hänsyn till pågående verksamhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
rusta upp före detta turistbyrån/Sj-huset i huvudsak utvändigt. Sedan tidigare 
har taket åtgärdats. Det som återstår är fasadrenovering, målning, 
plåtinklädning av utvändig murstock och fönsterbyten. Översyn av entré ingår 
också. Fastigheten rymmer idag uthyrning av kommersiell karaktär och 
inlandsbanemuséet. Under 2022 planeras att Vattenfall etablerar el-ladd stolpar 
för fyra platser samt att kommunen öppnar minst två torgplatser på området. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 189 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 700 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
att utvändigt rusta upp hela fastigheten inklusive målning. Åtgärderna planeras 
att ske löpande med hänsyn till pågående verksamhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 19 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 110 Dnr 2021/573-288 
 
Investeringsprojekt - Allmänna energiåtgärder kommunhus 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Beviljar 420 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för att utföra 

energi- och belysningsåtgärder i förvaltningsbyggnaden. 
- Arbeten utförs löpande under pågående verksamhet med målsättning att 

minimera störningar. 
- Investeringen förutsätter att alla tillgängliga energibidrag söks. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
förnya och modernisera bland annat belysningen på samtliga arbetsplatser i 
förvaltningsbyggnaden (kommunhuset). Totalt 38 rum. I projektet ingår även 
allmän- och korridorsbelysning, närvarostyrd belysning och användandet av 
lågenergisystem med målsättningen att energieffektivisera och få både miljö- 
och arbetsmiljöriktig belysning. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 190 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 420 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
att utföra energi- och belysningsåtgärder i förvaltningsbyggnaden. Arbeten 
utförs löpande under pågående verksamhet med målsättning att minimera 
störningar. Investeringen förutsätter att alla tillgängliga energibidrag söks. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 20 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 111 Dnr 2021/579-370 
 
Investeringsprojekt - Etablering interna fordonsladdare 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Beviljar 600 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för att etablera 

interna fordonsladdare för personalparkeringar och delvis framtida eldrivna 
service- och tjänstefordon enligt redovisad plan. 

- Investeringarna utförs endast om kommunen beviljas investeringsstöd. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
etablera interna fordonsladdare i kommunen. Totalt planeras att installera 26 ej 
publika fordonsladdare enligt följande fördelning. Åtgärden ska ses som etapp 
ett då utvecklingen av elfordon kan påkräva kompletteringar framgent. 
 
Kommunhus, tätort: 4 parkeringar (2 el-ladd stolpar) 
Lokaler vård o omsorg, tätort: 4 parkeringar (2 el-ladd stolpar) 
Pedagogiska lokaler, tätort: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Pedagogiska lokaler, Ammarnäs: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Pedagogiska lokaler, Blattnicksele: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Pedagogiska lokaler, Gargnäs: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Bibliotek, tätort: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Kulturhuset, tätort: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Gatukontor, tätort: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Seniorboende/LSS boende: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
Seniorboende, Solhem: 2 parkeringar (1 el-ladd stolpe) 
 
Projektet förutsätter beviljat investeringsstöd av Naturvårdsverket enligt de 
bidragsregler som finns. Om inget annat system eller erbjudande tillhandahålls 
så byggs de interna fordonsladdare som normalladdsystem med 3,7 kW ladd 
kapacitet. 
 
Interna fordonsladdare kommer att tillhandahållas till kommunens egen 
personal som har privata elbilar och delvis till framtida kommunala eldrivna 
service- och tjänstefordon. För privata elfordon kommer särskild 
parkeringsavgift att tas fram för att täcka både framtida driftskostnader samt 
klara skatteverkets förmånsregler. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 191 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 21 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

 
     Forts. 
Kf § 111, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 600 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
att etablera interna fordonsladdare för personalparkeringar och delvis framtida 
eldrivna service- och tjänstefordon enligt redovisad plan. Investeringarna utförs 
endast om kommunen beviljas investeringsstöd. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 22 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 112 Dnr 2021/580-287 
 
Investeringsprojekt – Carport/cykelparkering kommunhus 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Investeringsprojektet avslås. 
 
Reservation 
Pia Sjöberg (s), Katarina Lövgren (s), Jan Lövgren (s), Bo Brydsten (s), Viveca 
Lindbom (s), Sven-Åke Nilsson (s) och Ann-Marie Fjellström (s) reserverar sig 
till förmån för kommunstyrelsens förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
bygga tolv carportsparkeringar vid kommunhusets norra personalparkering. 
 
Projektet förutsätter samverkan med Riksbygget, som direkt granne med 
kommunhuset och deras planer på att bygga carportsparkeringar för deras 
hyresgäster. Tekniska verksamheten kommer att föreslå Riksbyggen att 
samtliga carportar upphandlas och byggs samtidigt i syfte att optimera 
projektet och få tillstånd ett utförande till gagn för båda parter. 
 
Projektet kommer att framtvinga reviderade generella regler och avgifter för 
personalparkeringar. Dessa kommer att tas fram i samband med projektet. I 
samma projekt planeras att etablera väderskyddade uppställningsplatser för 
cyklar och sparkare vid kommunhusets södra entré. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 192 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 500 000 kronor i investeringsmedel under 2023 för 
att bygga minst tolv carportar vid kommunhusets norra personalparkering samt 
väderskyddade uppställningsplatser för cyklar och sparkare. Projektet 
förutsätter Riksbyggets medverkan. Nya parkeringsavgifter och regler tas fram  
i samband med projektet. Minst fyra (4) bilplatser utrustas med interna 
fordonsladdare. 
Urban Isaksson (v), Kjell Öjeryd (v), Kjellan Grundström (v), Inger Stenlund 
(v), Maria Broberg (v), Robin Fransson (v) och Ingemar Johansson (c) – Yrkar 
på avslag till detta investeringsprojekt.  
Pia Sjöberg (s) – Yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag. Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 23 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 112, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Isaksson med fleras förslag 
och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt Isakssons förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 24 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 113 Dnr 2019/426-293 
 
Investeringsprojekt - Utredning nytt storkök/entreprenad 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Bevilja 200 000 kronor i investeringsmedel under 2022 till utredning nytt 

storkök/entreprenad. 
- Kommunchef får i uppdrag att utreda storköksfrågan både för ett nytt 

produktionskök samt ett alternativ med utlokalisering för entreprenad. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och av budgetberedningen fått beslut på att 
utreda storköksfrågan både för ett nytt produktionskök samt ett alternativ med 
utlokalisering för entreprenad.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 193 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-18 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
Kommunstyrelsen 2019-12-10 § 195 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 200 000 kronor i investeringsmedel under 2022 till 
utredning nytt storkök/entreprenad. Kommunchef får i uppdrag att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt produktionskök samt ett alternativ med 
utlokalisering för entreprenad. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Tekniska chefen 
 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 25 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 114 Dnr 2019/430-292 
 
Investeringsprojekt – Arena Sorsele 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Kommunchef får i uppdrag att påbörja arbetet med projektet Arena Sorsele 

med målsättning att byggnationerna ska påbörjas under 2022. 
- Inom tidigare beviljade investeringsmedel på 25 miljoner ska kostnaden 

2 400 000 kronor för taket över isbanan samt elljusspår 1 200 000 kronor 
inrymmas. 

- Elljusspår ska vara färdigställda innan 1 september 2022. 
 
Ärendebeskrivning 
Frågan kring en ny idrottshall i Sorsele har pågått under många år med 
varierande intensitet och med olika förslag där kostnadsberäkningar och 
ritningar har tagits fram. Nuvarande utredning har valt att endast i vissa delar ta 
hänsyn till tidigare planer och ritningar. 
 
Sorsele kommun har i ett tidigare skede varit i kontakt med Strömsunds 
kommun och kommunchef Christer Normark har för kommunstyrelsen 
presenterat hur Strömsund löst finansiering av deras byggnation av en 
multiarena, Engconhallen. 
 
Med alla kostnader oförändrade skulle en ny multihall innebära en trolig 
minskad driftskostnad på 43 000 kronor från och med år 1. Det bygger på 
effektivare system som minskar både elförbrukning och fjärrvärmeförbrukning. 
Fördyringar beräknas främst inom städ med ökade ytor i en ny större arena, ca 
60 000 kronor. 
 
1) Underhållsskulden 
Tekniska verksamheten har i komplettering med kommunchef uppgett att 
underhållsskulden för nuvarande idrottshall bör handla om ca 7-8 miljoner 
kronor. Den stora nackdelen med att endast åtgärda underhållsskulden är att 
hallens storlek är oförändrad. Föreningar har påtalat att man önskar en större 
idrottshall för att kunna genomföra matcher och turneringar på hemmaplan. 
 
Vid den kostnadsuppskattning av ny sporthall/multiarena som genomfördes av 
TM konsult 2018 ingick inte asbestsanering när det gällde ombyggnation av 
nuvarande hall. Med anledning av byggnadens ålder är det troligt att nuvarande 
idrottshall innehåller asbest och som exempelvis ombyggnation i skolans 
lokaler har visat innebär en renovering troligen höga kostnader för 
asbestsanering. Därmed bör beslutsfattare vara insatta i möjligheten att 
underhållsskulden kan bli betydligt högre än 7-8 miljoner. Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 26 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 114, forts. 
 
En annan nackdel med att endast åtgärda underhållsskulden är att fastigheten 
inte är universellt utformad. Universell utformning handlar om en 
utgångspunkt där människor är olika med olika behov och förutsättningar och 
det skapas ett samhälle där fler kan inkluderas och vara delaktiga. Nuvarande 
idrottshall har exempelvis endast handikapptoaletter i de yttre 
omklädningsrummen och inga bra anpassade ingångar till dessa 
omklädningsrum. Vid en nybyggnation finns möjligheten att göra rätt från 
början och därmed minska behovet av individuella lösningar och dyra åtgärder 
för anpassningar i efterhand. 
 
2) Hur påverkar investeringen övriga verksamheter 
Det är främst två verksamheter som påverkas av investeringen. Kultur och 
fritid samt utbildningsverksamheten. För kultur och fritid ökar möjligheterna 
för föreningarna att nyttja lokalen till sina specifika ändamål och i nya fräscha 
lokaler. Med ett nybygge får föreningarna även möjlighet till egen förvaring av 
redskap och material. Som framgått av medborgarundersökningen kring en ny 
multihall finns det många synpunkter kring vad multihallen bör vara anpassad 
för. 
 
Investeringen påverkar även utbildningsverksamheten som i gengäld får ett 
nytt golv, möjlighet till nya redskap och därmed något förbättrade 
förutsättningar att bedriva idrottslektioner utan begränsad yta. 
 
Det går i viss mån även dra slutsatser att investeringen påverkar andra 
verksamheter såsom lokalvården. I vilken omfattning det påverkar beror på en 
vilka beslut som fattas, en viktig del är involvera alla tänkbara verksamheter 
som påverkas. Exempelvis kan dyrare material i duscharna innebära en högre 
investeringskostnad samtidigt som det ger mer lättstädade ytor och därmed kan 
ge effektivare städning och därtill en förbättrad arbetsmiljö. 
 
Hur investeringen ekonomiskt påverkar utbildningsverksamheten och kultur- 
och fritid beror på en mängd faktorer såsom total investeringskostnad, 
avskrivningstid, om det politiskt beslutas att investeringskostnaden ska belasta 
dessa två områden utifrån nuvarande internhyror. Eventuell extern finansiering 
via arvsfonden eller sponsring påverkar också det slutliga utfallet. 
 
3) Tak över isbanan 
En utmaning nu och för framtiden är ett varmare vinterklimat som försvårar 
möjligheten för naturisar att verka över en längre period. Byggandet av ett tak 
över nuvarande isbana skapar möjlighet att förlänga perioden av åkbar is. 
 
  Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 27 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 114, forts. 
 
Enligt uppgift från företag som bygger tak över isbanor handlar det om en 
investering på ca 2,4 miljoner kronor för en komplett tälthall med väggar och 
en tvådelad skjutport. Utöver detta kan kostnader tillkomma om det ska ske 
effektivisering av isbanans drift. 
 
Från skolans idrottslärare framgår att skolan använder isbanan 40–60 tillfällen 
per år inräknat alla årskurser. Problemet är att när det är lämplig utetemperatur 
för att bedriva skridskolektion på våren ligger solen på isbanan och den smälter 
fort bort. Därmed handlar det normalt bara om 3-4 veckor med skridskor. 
 
Med ett tak ökar möjligheten att bedriva skridskolektioner under en längre 
period. Detsamma gäller för allmänheten och detta är nyttor som inte går att 
beskriva i kronor. Redan 2016 i fritids- och idrottsmiljöstudiens 
anläggningsanalys framgår att förutom en ny arena är isbanan ett område 
samhället själva skulle prioritera. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 194 
Utredarens tjänsteutlåtande 2021-11-22 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 145 
Kommunfullmäktige 2020-06-08 § 54 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Kommunchef får i uppdrag att påbörja arbetet med 
projektet Arena Sorsele med målsättning att byggnationerna ska påbörjas under 
2022. Inom tidigare beviljade investeringsmedel på 25 miljoner ska kostnaden 
2 400 000 kronor för taket över isbanan samt elljusspår 1 200 000 kronor 
inrymmas. Elljusspår ska vara färdigställda innan 1 september 2022. 
Urban Isaksson (v), Kjell Öjeryd (v), Kjellan Grundström (v), Inger Stenlund 
(v), Robin Fransson (v) och Maria Broberg (v) – Yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Kommunchef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 28 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 115 Dnr 2021/581-287 
 
Investeringsprojekt - Omklädning brandstationen Sorsele 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 230 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för ombyggnation av 
brandstation för att möta ett behov och ta nästa steg mot fler kvinnor inom 
räddningstjänsten. 
 
Ärendebeskrivning 
Räddningstjänstens kvinnliga och manliga personal behöver efter utryckningar 
och övningar kunna klä om och duscha var för sig. 
 
Sorsele VVS konsult AB har i augusti 2021 gjort en utredning för en 
ombyggnad av befintligt omklädningsrum och duschar till en lösning för både 
män och kvinnor.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 195 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2021-11-19 
Utredning 
Kostnadsuppskattning 
Ritning 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 230 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
ombyggnation av brandstation för att möta ett behov och ta nästa steg mot fler 
kvinnor inom räddningstjänsten. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Samhällsbyggnadschef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 29 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 116 Dnr 2021/582-173 
 
Investeringsprojekt – Höjdfordon till räddningstjänsten 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 200 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för inköp av begagnat 
höjdfordon. 
 
Ärendebeskrivning 
Riskerna med arbete på tak och livräddning via stege är stora. Förmågan att 
effektivt släcka vindsbränder och kraftigt reducera riskerna vid livräddning och 
arbete på tak löser de allra flesta kommuner med höjdfordon.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 196 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2021-11-25 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 200 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
inköp av begagnat höjdfordon. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Samhällsbyggnadschef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 30 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 117 Dnr 2021/583-026 
 
Investeringsprojekt - Arbetsmiljö friska brandmän 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 330 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för projektet friska 
brandmän Sorsele. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele VVS konsult AB har i augusti 2021 gjort en utredning för en 
rengöringssluss i vagnhallen. 
 
Beskrivna åtgärder är avgörande för att kunna rengöra kontaminerad utrustning 
efter insatser på ett ur arbetsmiljö bra sätt. Utrustningen förbereds redan på 
olycksplats för rengöring och tas aldrig in i hytten. Utrustningen ska sedan 
passera slussen och komma ut i vagnhallen ren och inte utgöra en 
arbetsmiljörisk.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 197 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2021-11-25 
Utredning 
Kostnadsuppskattning 
Ritning persedeltvätt 
Budgetberedningen 2021-11-09 § 10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 330 000 kronor i investeringsmedel under 2022 för 
projektet friska brandmän Sorsele. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Samhällsbyggnadschef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 31 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 118 Dnr 2021/8-534 
 
Överföring investeringsmedel till 2022 – Samförläggning 
bredband med Vattenfalls kabelgrävning och luftopto E45 – 
Aha 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
De medel som inte ännu är upparbetade för projektet OSN Aha flyttas över till 
2022 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-02-26 § 7 att bevilja utökad 
investeringsbudget med 500 000 kronor för samförläggning E45 – Aha (OSN 
Aha), att finansiering sker ur likvida medel . 
 
Har i samråd med ekonomi beslutat att begära överföring av 372 635 kronor 
eftersom kommunen inte har fått någon faktura på samförläggning, borrning 
eller material.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 198 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-11-22 
Kommunfullmäktige 2021-02-26 § 7 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - De medel som inte ännu är upparbetade för projektet OSN 
Aha flyttas över till 2022 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
It-chef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 32 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 119 Dnr 2015/22-534 
 
Överföring av investeringsmedel till 2022 – Storprojekt 
bredband till fler 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Överför de medel som inte ännu är upparbetade för storprojektet bredband till  
fler till 2022 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-21 § 56 att bevilja investeringsmedel 
med 4 000 000 kronor för år 2021 och att finansiering sker ur likvida medel 
alternativt upplåning. 
 
Har i samråd med ekonomi beslutat att begära överföring av 4 935 415 kronor 
eftersom bredbandsbygget i projektet bredband till fler nästan stått stilla i 
sommar/höst, vilket bland annat beror på krångel med entreprenörer och 
Vattenfall. 
 
Kommunen har inte fått några fakturor om samförläggning, inträdesavgift samt 
stolphyra för hängfiber.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 199 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-11-22 
Kommunfullmäktige 2021-06-21 § 56 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överföra de medel som inte ännu är upparbetade för 
storprojektet bredband till fler till 2022 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
It-chef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 33 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 120 Dnr 2019/358-291 
 
Överföring av investeringsmedel till 2022 - Skolan Ammarnäs, 
ökat verksamhetsnyttjande 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Överför investeringsmedel om 1 475 000 kronor till 2022 års 
investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har inte haft förutsättningar att påbörja projektet då 
förhandlingarna med förening som idag nyttjar hobbylokalen försenats. Utöver 
detta så har Coronapandemin försvårat uppstart av projektet. 
 
Av det skälet måste projektet i sin helhet flyttas från budgetåret 2021 till 
budgetåret 2022  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 200 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2021-11-15 
Kommunfullmäktige 2020-12-07 § 95 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överföra investeringsmedel om 1 475 000 kronor till 2022 
års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Teknisk chef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 34 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 121 Dnr 2021/585-730 
 
Överföring investeringsmedel till år 2022 – Uteplats särskilt 
boende (SÄBO) 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Överför investeringsmedel om 100 000 kronor, avseende uteplats SÄBO, från 
2021 till 2022 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har i beslut 2020-06-08 § 54 beviljat 100 000 till uteplats 
SÄBO. 
 
Samtal mellan enhetschefer och fastighet påbörjades vintern 2020/2021. På 
grund av Corona-pandemin har arbetsbelastningen sedan varit hög inom 
äldreomsorgen så tiden har inte funnits för att driva den här typen av projekt.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 201 
Äldreomsorgschefens tjänsteutlåtande 2021-11-19 
Kommunfullmäktige 2020-06-08 § 54 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelse - Överföra investeringsmedel om 100 000 kronor, avseende 
uteplats SÄBO, från 2021 till 2022 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Omsorgschef 
 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 35 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 122 Dnr 2019/383-041 
 
Överföring av investeringsmedel till 2022 – Inköp av släckbil 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Överför investeringsmedel av kvarvarande investeringsmedel för projektet 
0304, inköp av släckfordon till 2022 år investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Samhällsbyggnadsverksamheten beviljades investeringsmedel 2020 för inköp 
av ett nytt släckfordon, projekt 0304. Upphandlingen är klar och 
tilldelningsbeslut togs 2020-08-31. Släckfordonet är beställt och ny beräknad 
leverans är första kvartalet 2022. Under 2021 har utrustning till det nya 
släckfordonet köpts in samt att chassit är betalt för en summa av 1 486 500 
kronor. Resterande belopp på 2 513 500 kronor vill verksamheten flytta till 
2022.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 202 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2021-10-14 
Kommunfullmäktige 2019-11-25 § 77 och 2020-12-07 § 96 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överföra investeringsmedel av kvarvarande 
investeringsmedel för projektet 0304, inköp av släckfordon till 2022 år 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Samhällsbyggnadschef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 36 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 123 Dnr 2021/558-605 
 
Interkommunal ersättning 2022 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Interkommunal ersättning fastställs enligt förslag. 
- Att gälla från och med 2022-01-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Förslag till ersättningsnivåer för interkommunal ersättning (IKE) har 
upprättats.  Grundbelopp för interkommunal ersättning för 2022 baseras på 
helår och inklusive lokalkostnader: 
 
Verksamhet IKE 

Förskolan 160 670 

Förskoleklass 102 622 

Fritidshem 29 697 

Grundskola 1-3 121 713 

Grundskola 4-9 141 474 

Grundsärskola 475 720 

Introduktionsprogram 74 601 

SFI – Utbildning i svenska för invandrare 59 042 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 217 
Social- och utbildningsutskottet 2021-11-18 § 84 
Tjänsteutlåtande 2021-11-10 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Interkommunal ersättning fastställs enligt förslag. Att gälla 
från och med 2022-01-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi, rektorer  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 37 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 124 Dnr 2021/507-011 
 
Kommunövergripande mål 2022 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Antar de kommunövergripande målen för 2022. 
- Målet ska vara 90 % nöjdhet på brukarundersökning för ökad kvaliteten i 

verksamheterna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förslag till kommunövergripande mål finns under bearbetning. Kommunchefen 
presenterar under allmänna utskottet sammanträde den 16 november ett 
arbetsmaterial. Detta skulle förankras inom ledningsgruppen innan 
kommunstyrelsens beslut den 30 november.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 203 
Allmänna utskottet 2021-11-16 § 131 
Förslag kommunövergripande mål 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta de kommunövergripande målen för 2022. Målet ska 
vara 90 % på brukarundersökning för ökad kvaliteten i verksamheterna. 
Inger Stenlund (v) – Yrkar på ett förtydligande till målet. Det ska vara 90 % 
nöjdhet i brukarundersökningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunchef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 38 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 125 Dnr 2021/576-106 
 
Avstående hembudsförbehåll – Inlandsbana AB 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun lämnar sitt samtycke till överlåtelsen och oåterkalleligen 
utfäster att kommunen inte kommer att utnyttja sin rätt till hembud. 
 
Ärendebeskrivning 
Östersunds kommun äger 15 % och 420 aktier i Inlandsbanan AB. I syfte att 
strukturera kommunkoncernen så överväger kommunen att överlåta samtliga 
aktier i Inlandsbanan AB till Östersunds kommuns helägda dotterbolag 
Östersunds Rådhus AB. 
 
Enligt nu gällande bolagsordning och aktieägaravtal för Inlandsbanan AB så 
föreligger hembudsförbehåll. Hembudsförbehåll är en frivillig paragraf i 
bolagsordningen, förbehåll, som på något sätt påverkar aktierna eller 
aktiekapitalet. Det innebär att tidigare aktieägare eller någon annan har rätt att 
köpa tillbaka en aktie som har övergått till någon annan. Förbehållet kan gälla 
för alla typer av övergångar, exempelvis köp, byte, gåva, arv, testamente och 
bodelning. 
 
Östersunds kommun har lämnat in en hemställan om att samtliga aktieägare i 
Inlandsbanan AB ska lämna sitt samtycke till att överlåta och oåterkalleligt 
utfästa att de inte komma att utnyttja sin rätt till hembud.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 205 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2021-11-23 
Skrivelse från Östersunds kommun 
Ägarfördelning 
Bolagsordning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Sorsele kommun lämnar sitt samtycke till överlåtelsen och 
oåterkalleligen utfäster att kommunen inte kommer att utnyttja sin rätt till 
hembud. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
Beslutet skickas till: Östersunds kommun 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 39 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 126 Dnr 2021/374-106 
 
Nytt reglemente för trepartens renhållningsnämnd 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Antar förslag till reglemente för trepartens renhållningsnämnd. 
- Gäller från och med 2022-01-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har sedan 2001-01-01 tillsammans med Norsjö och Malå 
kommuner en gemensam nämnd för renhållning, Trepartens 
renhållningsnämnd. I juni 2021 antog kommunfullmäktige i Sorsele nytt 
samverkansavtal med nämnden och nu har förslag till nytt reglemente kommit 
för beslut.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 209 
Allmänna utskottet 2021-11-16 § 134 
Förslag till nytt reglementet 
Beslut kommunfullmäktige Norsjö kommun § 21/2021 
Antaget samverkansavtal 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Antar förslag till reglemente för trepartens 
renhållningsnämnd. Gäller från och med 2022-01-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Norsjö kommun 
Teknisk chef 
GVA-chef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 40 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 127 Dnr 2021/594-106 
 
Ingå samverkansavtal för kommunerna inom Region 10 
rörande renhållning 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Antar samverkansavtalet i sin helhet. 
- Finansiering sker ur verksamhet 87010, avfallshantering. 
- Uppdra till kommunchef att teckna avtalet. 
- Uppdra till kommunchef att ansvara för avtalets intention i samverkan med 

tekniska verksamheten. 
- Uppdra till kommunchef att representera samverkan inom Region10 med att 

ingå i styrgruppen. 
 
Ärendebeskrivning 
Inom renhållningsverksamhetens samverkans forum ”Samrådsgrupp Avfall” 
har diskussioner förts i många år om behovet av att utveckla samverkan. 
Frågan har också hanterats inom samverkansgruppen Region10 där nu beslut 
har tagits att ingå i en mer organiserad samverkan mellan 10 inlandskommuner. 
 
Samverkan är föreslagen att fastställas i samverkansavtal med budget i syfte att 
anställa resurs för att fortsätta arbeta med samverkansfrågor inom 
renhållningsverksamheterna generellt inom 10-kommungruppen. Sedan 
tidigare är redan kommunerna Sorsele, Malå och Norsjö kommuner med i 
samverkan inom ramen för Trepartens renhållningsnämnd. Nämnden har 
yttrats sig positivt till denna samverkan då Trepartens avtalsområde enbart 
hanterar insamling och där förenlig verksamhet medans avtalssamverkan inom 
Region10 rör all övrig renhållningsverksamhet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 219 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2021-11-25 
Samverkansavtal 
Tjänsteutlåtande-Avtalssamverkan-Ingå avtal avseende avfallssamverkan inom 
ramen för region 10. 
Kostnadsberäkning 
Protokollsutdrag från Trepartens renhållningsnämnd 2021-11-23 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta samverkansavtalet i sin helhet. Finansiering sker ur 
verksamhet 87010, avfallshantering. Uppdra till kommunchef att teckna 
 
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 41 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 127, forts. 
 
avtalet. Uppdra till kommunchef att ansvara för avtalets intention i samverkan 
med tekniska verksamheten. Uppdra till kommunchef att representera 
samverkan inom Region10 med att ingå i styrgruppen. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Kommunchef 
Teknisk chef 
GVA-chef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 42 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 128 Dnr 2021/520-106 
 
Remiss – Tillsammans för en hållbar besöksnäring i 
Västerbotten 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar strategin ”Tillsammans för en hållbar besöksnäring i Västerbotten – 
Region Strategi 2021-2026”. 
 
Ärendebeskrivning  
Region Västerbotten har tillsammans med olika aktörer tagit fram en ny 
strategi för Hållbar besöksnäring i Västerbotten. Strategin bygger på många 
olika aktörers inspel och en bred samverkan har skett från destinationsbolag, 
turistföretag och kommunrepresentanter. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 214 
Allmänna utskottet 2021-11-16 § 133 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2021-11-05 
Remiss – Strategi för hållbar besöksnäring i Västerbotten Strateg n 
Missiv 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Antar strategin ”Tillsammans för en hållbar besöksnäring i 
Västerbotten – Region Strategi 2021-2026”. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Region Västerbotten turism 
Utvecklingsverksamheten 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 43 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 129 Dnr 2021/542-701 
 
Överenskommelse om samverkan vid utskrivning från sluten 
hälso- och sjukvård 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner den reviderade överenskommelsen mellan Region Västerbotten och  
kommunerna i Västerbottens län, om samverkan vid utskrivning från hälso- 
och sjukvård 2022-01-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Samråd vård och omsorg har fått information om arbetsprocessen med att 
arbeta fram ett förslag till nytt arbetssätt gällande betalningsansvar. I nuläget 
upplevs ofta samverkan vid utskrivning (SVU-processen) och samordnad 
individuell plan (SIP) tidsödande med oklart syfte och processen med 
bestridande av fakturor är resurskrävande och leder till konflikter. Uppdragets 
syfte är att tydliggöra hur resurser kan frigöras från kontroll av fakturor, 
bestridande med mera till arbete som är värdeskapande för individer som 
behöver insatser från regionen och kommunen. I uppdraget ingick att ta fram 
ett förslag på nytt arbetssätt hur betalningsansvar fortsatt skall hanteras, samt ta 
fram gemensamma mål och mått. 
 
Framgångsfaktorer har visat sig vara samsyn och tillit, gemensamt beslutad 
värdegrund och mål, samt gemensam processledning för kvalitativ uppföljning 
och strategiskt arbete. Ett enhetligt arbetssätt i länet behövs. 
 
Förslaget är att ett nytt arbetssätt för betalningsansvar införs, vilket innebär: 
- Att inget betalningsansvar utfaller om en kommun tar hem alla patienter i 

snitt inom tre dagar under en månad från att sluten hälso-och sjukvård har 
skickat ett meddelande om utskrivningsklar. 

- Att den reviderade överenskommelsen mellan Region Västerbotten och 
kommunerna i Västerbottens Län om samverkan vid utskrivning häls- och 
sjukvård gäller. 

- Att den reviderade överenskommelsen ersätter den tidigare 
överenskommelsen mellan Västerbottens Läns Landsting och kommunerna i 
Västerbottens län om samverkan vid utskrivning från sluten hälso- och 
sjukvård (2017-11-10 VLL 2343 2-2017). 

- Att den reviderade överenskommelsen träder i kraft från och med 1 Januari 
2022. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 215 
Social- och utbildningsutskottet § 82/2021   Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 44 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 129, forts. 
 
Äldreomsorgschefens tjänsteutlåtande 2021-11-10 
Reviderad överenskommelse 
Nuvarande överenskommelse 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna den reviderade överenskommelse mellan 
Region Västerbotten och kommunerna i Västerbottens län, om samverkan vid 
utskrivning från hälso- och sjukvård 2022-01-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Region Västerbotten 
Omsorgschef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-12-13 45 
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 130 Dnr 2021/490-615 
 
Finansiering av Vård- och omsorgscollege och praktikplats.se 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Finansiering av Vård- och omsorgscollege och praktikplatsen.se inkluderas i 

ny reviderad överenskommelse om samverkan för regional utveckling 
2022-2026 mellan Region Västerbotten och kommunerna i Västerbottens 
län. 

- Vuxenutbildningens budget belastas istället för som tidigare omsorgens 
budget. 

 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har sedan tidigare medfinansierat Vård- och omsorgscollage 
(VOC) för att säkra kompetensförsörjningen i kommunen. Då stod 
omsorgsverksamheten för medfinansieringen. En förlängning av avtalet är nu 
aktuell. Eftersom Vuxenutbildningen i Sorsele sedan 2021 bedriver egen 
Vårdbiträdesutbildning och löpande samverkar med VOC är det naturligt att 
medfinansieringen sker via Vuxenutbildningen 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 218 
Social- och utbildningsutskottet 2021-11-18 § 83 
Skolchefens tjänsteutlåtande 2021-11-11 
Region Västerbotten, missiv samt protokollsutdrag från Primärkommunala 
beredningen 2021-09-09, § 9 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Finansiering av Vård- och omsorgscollege och 
praktikplatsen.se inkluderas i ny reviderad överenskommelse om samverkan 
för regional utveckling 2022-2026 mellan Region Västerbotten och 
kommunerna i Västerbottens län. Vuxenutbildningens budget belastas istället 
för som tidigare omsorgens budget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Skolchef, rektor vuxenutbildning, ekonomichef, omsorgschef, VOC, Region Västerbotten 
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